
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-186846 

Zaaknummer Z-18-046218 

Naam raadslid D. Steltenpool 

Fractie VVD 

Onderwerp Raadsvragen VVD n.a.v. berichtgeving m.b.t. overnameplannen 

van AEB door HVC 

Datum waarop de vraag is gesteld 17 september 2019 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Heeft het college kennis genomen van de recente berichtgeving over de 

overnameplannen van AEB door HVC?* 

 

*https://www.nu.nl/economie/5991272/college-amsterdam-wil-noodlijdende-aeb-

onderbrengen-bij-afvalbedrijf-hvc.html   

antwoord  Ja, op 12 september hebben wij het bericht  "gemeente Amsterdam wenst de 

mogelijkheden van samenwerking in HVC-verband te onderzoeken" in de griffiemail 

laten opnemen. 

Eerder hebben wij u ook de HVC-memo's "memo inzake vragen rondom AEB" en "memo 

situatie AEB - afvalbranche" via de griffiemail aan u gezonden. 

2. Is het college voldoende geïnformeerd over wat de voordelige en nadelige gevolgen en 

risico's er zijn voor Medemblik als aandeelhouder? 

Antwoord Nee, wij zijn nog niet geïnformeerd wat de gevolgen en risico's voor Medemblik als 

aandeelhouder zijn. Wel is er op 20 september 2019 een informatiebijeenkomst voor de 

aandeelhouders over de wens van Amsterdam om de mogelijkheid van samenwerking 

met HVC te onderzoeken. Hier zullen wij u volgende week een terugkoppeling over 

geven. 

3. Wat is de positie van het college met betrekking tot deze overnameplannen? 

Antwoord We zijn nog niet geïnformeerd over de gevolgen en risico's. Om die reden hebben we 

ook nog geen standpunt hierover ingenomen. 

4. Wat wordt verstaan onder overname?: (1) overname van afvalcontracten met gemeentes 

of (2) overname van de afvalverwerkingsfabriek? 



 

 

Antwoord Het is voor ons nog niet duidelijk wat de uitgangspunten van het onderzoek van de 

gemeente Amsterdam zijn. Zodra we hier meer informatie over hebben, koppelen we 

dit aan u terug. 

HVC heeft al wel aangegeven wat de vereisten zijn voor een samenwerking. Deze 

vereisten staan in het bericht "Gemeente Amsterdam wenst de mogelijkheid van 

samenwerking in HVC-verband te onderzoeken" in de griffiemail van 12 september 2019. 

5. Zou het niet verstandig zijn om wel de afnamecontracten tussen gemeentes en AEB over 

te nemen, maar terughoudend te zijn met overname van de gehele 

afvalverwerkingsfabriek? 

Antwoord We hebben te kort informatie om hier een standpunt over in te kunnen nemen. 

6. Hoe vindt afstemming plaats in het CAW hierover? 

Antwoord Op 9 oktober 2019 staat er een AB CAW gepland. 

 

 


